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Pozemkové spoločenstvo Bývalých súkromných vlastníkov lesov obce Mníšek 

nad Popradom, územná časť Pilhov 
 
 
 
 

 
 

Z á p i s n i c a   č. 4/2022 
 

z Valného zhromaždenia Pozemkového spoločenstva Bývalých súkromných vlastníkov lesov 
obce Mníšek nad Popradom, územná časť Pilhov, ktoré sa konalo 

dňa 13. novembra 2022 o 9.00 h v reštaurácii Hranica v Mníšku nad Popradom. 
 
Prítomní: podľa pripojenej prezenčnej listiny – účasť 63 % 
Prizvaní:  p. Ňaňko, odborný lesný hospodár 
                 p. Imrichová, finančná účtovníčka – ospravedlnená  
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu, voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie  

a overovateľov zápisnice 
3. Správa o činnosti Pozemkového spoločenstva za rok 2021 
4. Správa odborného lesného hospodára Pozemkového spoločenstva za rok 2021 
5. Správa Dozornej rady PS za rok 2021 
6. Schválenie ročnej účtovnej závierky za rok 2021 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Návrh na uznesenie 
10. Záver 

 
 
K bodu 1:  Zasadnutie Valného zhromaždenia otvoril privítaním prítomných 
a oboznámením s programom  p. Milan Šmida, predseda PS. Zároveň požiadal 
prítomných o prípadné pripomienky alebo návrhy k programu. Pretože žiadne neboli, dal 
hlasovať za program Valného zhromaždenia. Program VZ PS bol jednomyseľne schválený.  
Ďalším vedením VZ PS poveril p. Abrahamovskú. 
 
K bodu 2: Do mandátovej komisie boli schválení: p. Helena Sedláková a p. Katarína 
Imrichová.  
Do návrhovej komisie boli zvolení p. Eva Balážová a p. Genovéfa Chladeková 
Za overovateľov zápisnice boli zvolení:  p. Emil Baláž a p.  Miroslav Pajonk. 
Mandátová komisia po overení prezenčnej listiny a sčítaní počtu členov prítomných na VZ 
a počtu splnomocnení konštatovala, že Valné  zhromaždenie  PS je uznášaniaschopné. 
/účasť  63 %,/ viď príloha záp. Správa mandátovej komisie/ 
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K bodu 3: So  Správou o činnosti Pozemkového spoločenstva za rok 2021 oboznámila 
prítomných p. Abrahamovská /na požiadanie p. predsedu/ V správe sa konštatovalo, že PS 
ma k dátumu zasadnutia VZ 44 členov, zasadnutia VV PS sa uskutočnili dva +príprava 
a konanie VZ PS. Výkonný výbor na svojom zasadnutí odvolal z postu podpredsedu p. Ing. 
Františka Imricha z dôvodu zmeny vlastníckych vzťahov a na uvoľnené miesto kooptoval 
náhradníčku p. Janinu Dulákovú. Zároveň zvolil za podpredsedu  VV PS p. Mariána Pivovara. 
V správe sa ďalej informovalo o zapojení sa PS do Výzvy vyhlásenej Ministerstvom 
pôdohospodárstva pod názvom: Podpora v lesnom hospodárstve na plnenie 
mimoprodukčných funkcií lesov. Tento projekt bol úspešný a naše PS získalo finančné 
prostriedky vo výške 5 824,61 €, ktoré však mohli byť použité na presne určené účely /značky 
vyznačujúce výmeru PS, na úpravu lesných ciest, zvažníc a pod./ Ďalej v správe sa 
konštatovalo, že ťažba drevnej hmoty bola v menšom objeme, jednak pre nepriaznivé 
počasie začiatkom jari a v lete bol zas nedostatok odborných lesných zamestnancov na výrub 
dreva. Z tohto dôvodu stav financií vo fonde PS  bol tak akurát na poplatenie výdavkov PS  
a rezervu. Presné vynaloženie finančných prostriedkov bude zverejnené v Správe 
o hospodárení v PS za rok 2021. 

 
K bodu 4: Správu o činnosti odborného lesného hospodára predniesol p. Ňaňko, ktorý  sa 
vyjadril k schválenému projektu, že na základe toho koľko bolo podaných spolu projektov na 
Ministerstvo pôdohospodárstva, tak z celej sumy vyčlenenej na projekt sa vypočítala 
percentuálne  suma pre úspešných žiadateľov. Pre naše PS tak bola schválená suma vyše 
5 000,- eur, z ktorej sa už vyčerpalo na značky /oranžový štvorček  10x10 cm, znamená 
hranicu a šípky, kde hranica pokračuje/ Na základe vyznačovania môže potvrdiť, že na  99,9  
percent sú hranice presne  vyznačené. Z toho projektu sa ešte majú dokončiť  opravy zvažníc 
a priepustov, upratovanie lesa a pod. Poďakoval sa za pomoc pri vypracovaní projektu p. 
Žembovi, pretože spracovať projekt vo vlastnej réžii je veľmi náročné, lebo kto nerobil 
s projektami  nevie, koľko vecí je potrebné k tomu doložiť a vypracovať. Ďalej konštatoval, že 
stav lesných porastov je dobrý, nie sú žiadne holiny, preto nie je nutná ani doplňovacia 
sadba, prerezávka sa uskutočňuje, plán ťažby sa dodržuje. Taktiež hygiena lesa je dobrá, nie 
sú tam žiadne hubové onemocnenia a kedže bolo v lete sucho, nie sú tam ani podmáčania. 
Ďalej p. Ňaňko uviedol, že ak v Správe PS bolo konštatované, že niet odborných lesných 
zamestnancov, ktorí by boli v čase keď potrebujeme ťažiť k dispozícií, tak tých je, ale teraz sa 
pri ťažbe využíva lanový systém približovania dreva a ten je drahý, môžu si ho dovoliť veľké 
urbariáty, pri malých by boli náklady na ťažbu dreva pomaly väčšie ako zisk z predaja drevnej 
hmoty.  
 
K bodu 5:  So Správou Dozornej rady za rok 2021  oboznámila prítomných za p. Gumuláka, 
/ktorý ju poprosil o prečítanie/  p. Abrahamovská . V správe sa konštatovalo, že  účtovné 
doklady za rok 2021  a evidencia bola vedená v súlade s právnymi predpismi, stanovami PS 
a navrhuje Valnému zhromaždeniu  schváliť  riadnu účtovnú závierku spoločenstva za rok 
2021. Písomná správa DR je súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 6: Správu o hospodárení PS za rok 2021 prečítala p. Abrahamovská, finančná 
hospodárka sa ospravedlnila /rodinné dôvody/. Pozemkové spoločenstvo vedie účtovnú 
evidenciu v zmysle platných legislatívnych účtovných a daňových predpisov. Pohyb 
finančných prostriedkov je vedený správne a súhlasí s účtovnou evidenciou a bankovými 
výpismi. Zápisy účtovnej evidencie vykonáva finančná hospodárka p. Mária Imrichová,  
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príslušné pokladničné príjmové a výdavkové bloky sú schválené podpisom predsedu PS p. 
Milanom Šmidom.  Celkový stav finančných prostriedkov za rok 2021 ku dňu 31.12. 2021 bol 
následovný:  

 
Počiatočný stav k 1. 1. 2021  v banke:                                       325,37  € 
Príjem:  za predaj dreva:                                                              8568,32 € 
/ Predaj drevnej hmoty  2 743,71 a štátna dotácia 5 868,32 €/ 
Výdaj:                                                                                              6284,72 € 
/Úhrada dane za rok 2021, bankové poplatky, čerpanie dotácie, za prácu hospodára 
a ťažbu dreva/ 
Stav k 31. 12. 2021                                                                       2608,72 € 
Pokladňa: počiatočný stav:                                                           650,74 
Príjem:                                                                                                  0,0 
Výdaj: účtovníctvo a daň z nehnuteľnosti :                                    0,0 

       Stav hotovosti k 31. 12. 2021                                                      650,74 € 
      
K bodu 7: V rôznom p. Šmida vyzval prítomných na predkladanie návrhov pre činnosť PS 
v diskusii, ktoré však aby boli zmysluplné a realizovateľné v rámci možnosti PS.     
 
 K bodu 8:  v diskusii  vystúpili: p. Ondrej Baláž - či by sa nemohli použiť finančné prostriedky 
z projektu na opravu cesty v Pilhovčíku , bola mu daná odpoveď, že nie je možné použiť 
finančné prostriedky z projektu,  lebo sú účelovo viazané. Cesta je v správe obce, ktorá ju 
musí spravovať.  
 p. Peter Žemba  dal návrh na opravu zvažníc – p. Pivovar Marián má bager, urobiť s ním 
 dohodu ako PS a môže ich opraviť. 
P. Chladeková sa informovala o možnosti vyťažiť drevnú hmotu, aký je postup – odpoveď jej  
bola daná p. Šmidom a p. Ňaňkom – dať žiadosť na Výbor, ktorý ju musí odsúhlasiť a spojiť sa 
s pánom Ňaňkom, ktorý jej určí kde môže ťažiť, ťažbu musí kvôli bezpečnostným predpisom  
previesť odborne spôsobilá osoba – živnostník, ktorý má na to oprávnenie. 
 P. Peter Žemba navrhol aby sa urobila zmena  v Cenníku drevnej hmoty, súčasný stav podľa 
neho je už nevyhovujúci, radšej ho zrušiť a stanoviť trhovú cenu, ktorá prinesie do 
pokladnice PS viac finančných prostriedkov, ktoré môžu sa potom rozdeliť ako dividendy 
podľa podielov členom, niektorí navrhli iba zvýšiť cenu úžitkového dreva z doterajších 18,- € 
na 25,- za m3, pričom cena palivového dreva by ostala ako doteraz, niektorí zase namietali, 
že ak bude trhová cena, tak aké výhody bude mať člen PS, ďalší zase namietali, že niektorí 
ťažia vždy a niekto vôbec. Pretože nedošlo k predneseným návrhom k žiadnej zhode 
a súhlasu, tieto návrhy sa ukladajú  ako úloha Výkonnému výboru vypracovať a predložiť  
nový cenník drevnej hmoty, prípadne jeho zrušenie na nasledujúce Valné zhromaždenie. 
Súčasný Cenník zostáva v platnosti do nasledujúceho Valného zhromaždenia.  
 
K bodu 9:  Predsedníčka návrhovej komisie p. Eva Balážová  predložila  Valnému     
zhromaždeniu PS návrh na uznesenie,  ktoré  bolo jednomyseľne schválené v plnom znení.  
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 K bodu 10:  Záverom  predseda PS p. Šmida poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie  
 Valného zhromaždenia PS ukončil.  
 
V Mníšku nad Popradom 13.11.2021 

 
 

Zapisovala: Abrahamovská 
 

Overovatelia zápisnice:  Emil Baláž, v. r. 
                                            Miroslav Pajonk, v. r. 

 
                                                                                 

Schválil: Milan Šmida, predseda PS 
 
 


